
REPUBLIKA HRVATSKA
zAGREBAix,q. Zup,LNrra
OPCINA POKUPSKO

Opdinsko vije6e

ZAPISNIK
sa 20. sjednice Op6inskoga vije6a Opdine Pokupsko odrZane dana3l. ohlka,2020. godine u

prostorijama Opdine Pokupsko s podetkom u 8,00 sati

elektronidkim putem

Prisutni vijednici: Stjepan Sudec, Miroslav Lukini6, Josip Marekovi6, Mirko Bani6, BoZidar

Sestak, Tomislav BoLuric,Ivan Skender, Milan Antolovi6, Tanja Beledi6, Martina Popovdi6 i
Ivan iunovi6.

Sjednici su takoder prisustvovali, prodelnica JUO Martina Sandor Klasnii.

Odsutni: BoZidar Skrin;a.ii, nadelnik i Stjepan Sandor, zanjeniknadelnika.

Sjednica Opiinskog vijeca Opdine Pokupsko odrlala se elektronidkim putem (putem

elektronidke po5te).

Sjednica se odrZala u vremenskom periodu od 08:00h do 16:00h.

Prodelnica JUO je u 8:00 sati kao tehnidka i administrativna podr5ka Op6inskom vijeiu
poslala elektronidku poStu s pozivom na otvaranje sjednice svim dlanovima Op6inskog vijeia.
Ova poruka je poslana s maila procelnik@pokupsko.hr ,

Zadano wijeme je bilo podijeljeno tako da su se od 8:00 do 10:00 sati vije6nici izja5njavali o

dnevnom redu i bili u mogu6nosti dostavljati amandmane, ukoliko ih nisu dostavili ranije.

Od 10:00 do 12:00 sati bilo je predvideno izjaSnjavanje o amandmanima, ukoliko budu

predloZeni.
Od 12:00 do 16:00 sati dlanovi Op6inskog vije6a Op6ine Pokupsko izja5njavali su se o

konadnim prij edlozim a akata.
Svaku od ovih faza sjednice otvorila je prodelnica odgovarajudom elektronidkom porukom.

elanovi Opdinskog vijeca bili su duZni na svaku todku dnevnog reda zasebno se oditovati na

nadin da se uporuci elektronidke po5te navede broj todke dnevnog redEr o kojoj se izjaSnjavaju

uz navodenie ,,2A", ,,PROTIV" ili ,,SUZDRZAN" , takoder Se uz navedeno oditovanje

moglo dati i obrazloZenje .

Navedena oditovanja dlanovi Op6inskog Vije6a bili su duZni poslati na e-mail predsjednika

Opdins\og vije6a Op6ine Pokupsko stjepan.sucec65@gmall.com i na

procelnik@pokupsko.hr, a mogli su ih direktno poslati i svim dlanovima grupe. Ako netko od

,i3.entu nij. oagororio cijeloj grupi, poruku je svima odmah po zaprimanju proslijedila

prodelnica.



prodelnica Jedinstvenog upravnog odjela je u 8:00 sati kao tehnidka i administratirma podrska

Opdinskom vije6u poslala elektronidku poStu s pozivom na otvaranje sjednice. Elektronidka

poSta poslana je sa e-mail-a procelnik@pokupsko'hr .

PredloZen je sljede6i:
dnevni red

l. Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice op6inskog vije6a op6ine Pokupsko;

2. prijedlog I. izmjena i dopuna Proraduna op6ine Pokupsko 2a2020. godinu;

3. Prijedlog Statutarne Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Op6ine Pokupsko;

4. Prijedlog Odluke o promjeni granica naselja na podrudju Op6ine Pokupsko;

5. Prijedlog Odluke o javnim priznanjima Op6ine Pokupsko;

6. Prijedlog Odluke o Izmjenama i dopunama Odluke o sufinanciranju smjeStaja

djece s podrudja Op6ine Pokupsko u djedjim vrti6ima izvan podrudja Op6ine

Pokupsko;

7. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o sufinanciranju ekonomske

cijene smje5taja djece u djedjim vrti6ima na podrudju Opcine Pokupsko;

8. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu;

9. Prijedlog Odluke o koeficijentimaza obradun plaia sluZbenika i namje5tenika u

Jedinstvenom upravnom odjelu Opdine Pokupsko;

10. Prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava za frnanciranje politidkih stranaka i
dlanova izabranih s liste grupe birada zastupljenih u Opiinskom vijeiu Op6ine

Pokupsko za 2020. godinu;

ll. Prijedloglzvjelca o radu opdinskog nadelnika Op6ine Pokupsko zarazdoblje od

01.07 .2019. do 31.12.2019., te Zakl}uiaik o prihva6anju istog;

12. Prijedlog Izvje56a o provedbi Plana gospodarenja otpadom Opdine Pokupsko za

2019. godinu,te Zakljntak o prihvadanju istog;

13. Prijedlog Provedbenog plana unaprjeclenja zaltite od poLara za podrudje Opiine
Pokupsko za 2020. godinu

ZAKLIUCAK : Dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad. 1. Usvajanje izmjena Zapisnika sa 19. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Pokupsko

ZAKLJUIAK: Sa 11 glasova,,za" usvoj en j,e Zapisnik sa 19. sjednice Opcinskog vije6a
Op6ine Pokupsko.



Ad.2. Prijedlog I. izmjena i dopuna Proraiuna Opdine Pokupsko 2a2020. godinu

Martina Popovdi6, vij e6nica:

,,Prijavljen i odobren iznos projeha na Mjeru 7.4.I cca 5 milijuna kuna. Danas, a radovi nisu

niti zapoieli, troiak vet raste za 1,5 milijun kuna.

Smatram da je lcrajnje neozbiljno u trenutku poietka gospodarske lcrize planirati povetanie
proraiuna umjesto da izmjene i dopune idu u smjeru rezanja svih neophodnih troikova."

ZAKLJUIAK: Sa 7 glasova ,,2a" i 4 glasa,,protiv" usvojene su I. izmjene i dopune Proraduna

Op6ine Pokupsko 2a2020. godinu.

Ad.3. Prijedlog Statutarne Odluke o izmjenama

ZAKLJUIAK: Sa 9 glasova ,,za'' i 2 glasa
izmjenama i dopunama Statuta Op6ine Pokupsko.

i dopunama Statuta Op6ine Pokupsko

,,stJzdt1arf' usvojena je Statutarna Odluke o

Ad. 4. Prijedlog Odluke o promjeni granica naselja na podruiju Opdine Pokupsko

Martina Popovdi6, vijednica:

,,Suglasnost mjesnih odbora Hotnja i Pokupsko Gladovec se ne odnosi na predmet Odluke.

NuZno sada donositi ovu odluku? Ova je toikn mogla biti na dnevnom redu neke idute
sjednice kada te se moti sazvati u normalnim uujetima."

Milan Antolovi6, vij e6nik:

,,Mjesni odbori Hotnja i Pokupsko nisu potpisali valjanu suglasnost."

ZAKLJUIAK: Sa 8 glasova ,,2a" i 3 glasa ,,protiv" usvojena je Odluka o promjeni granica

naselja na podrudju Op6ine Pokupsko.

Ad. 5. Prijedlog Odluke o javnim priznanjima Opdine Pokupsko

Martina Popovdid, vij e6nica:

,,NltZno sada donositi ovu odluku? Ova ie toika mogla biti
sjednice kada te se.moti sazvati u normalnim uu.ietima."

na dnevnom redu neke idute

ZAKLJU|AK: Sa 8 glasova ,,2a" i 3 glasa ,,sttzdr1ana" usvojena je Odluka o javnim

priznanj ima Op6ine Pokupsko.



Ad. 6. Prijedlog Odluke o Izmjenama i dopunama Odluke o sufinanciranju smjeStaja djece s

podruija Opdine Pokupsko u djeijim vrti6ima izvan podruija Op6ine Pokupsko;

Martina Popovdid, vij e6nica:

,,Smatram da bi vijetnici trebali ovaj Prijedlog jednoglasno usvojiti zbog sljedetih razloga:
1. Kao Sto je navedeno u samom Obrazloienju Prijedloga, smatramo da se sufinaciranie

smjeStaja djece s podruija Optine Pokupsko treba odvijati u jednakom iznosu za

djecu koja trenutno pohailaju vrtite izvan podruija Optine kao ito te se sufinancirati

i na podruiju Optine kada se vrtit otvori.

Nije pravedno da zbog iinjenice da Optina nije osigurala otvaranje vrtita na svom

podruiju, veti troiak snose roditelji ili da zbog prevelike cijene neka djeca ne mogu

pohailati vrtite.
Samom Odlukom o sufinanciranju ekonomske cijene smjeitaja djece u djeijim
vrtitima na podruiju Optine Pokupsko, Optina je pokazala dafinancijski moZe pratiti
sufinanciranje u iznosu od 1.600 kn po djetetu. Nastavno na tu Odluku je Klub
nezavisnih vijetnika predloZio da Optina Pokupsko sudjeluje u sufinanciraniu
troikova smjeitaja u djeiji vrtit iman podruija Optine u iznosu od:
- 1.500,00 kn za prvo dijete
- 1.600,00 l*t za drugo i svako idute dijete.

2. Posebno u novonastaloj situaciji zbog yirusa COVID-L9, a koji je prouzroiio ne samo

zdraystvenu lcrizu nego i gospodarsku, smatramo da vijetnici trebaju podriati ovaj

prijedlog Odluke kojim Optina preuzima veti dio troikova predikolskog obrazovanja

kako bi takvo obrazovanje bilo dostupno ito vetem broju djece te kako bismo

rasteretili kutne budZete obitelji. "

ZAKLJUCAK: Sa 7 glasova ,,protiv" i 4 glasa ,,2a" rrije usvojena Odluka o Izmjenama i
dopunama Odluke o sufinanciranju smje5taja djece s podrudja Op6ine Pokupsko u djedjim vrti6ima
izvan podrudja Op6ine Pokupsko;

Ad. 7. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o sufinanciranju ekonomske cijene
smje5taja djece u djeijim vrtidima na podruiju Op6ine Pokupsko

Martina Popovdi6, vij e6nica:

,,Prijedlog lzmjena glasi: "Za drugo i svako idute dijete iz istog domatinstva iznos
sufinanciranja od strane roditelja umanjuje se za 100,00 kuna"
Ovaj prijediog je Ktub nezavisnih viieinitca iznio da prethodnoj siedlitci kada je naielnik isti
odbio uz rijeii ,,BoZidar Skriniarie, nadelnik:"Sva politidka pitanja razmatrana su na klubu
hdz-a, na osnovu loga su doneseni planovi i proradun. Razgovarali smo i o tome da se ide na
ruku roditeljima koji imaju vi5e djece, medutim sam podetak rada vrtiia nam je itekako velika
zadata i nismo htjeli jednostavno i6i u tu problematiku vezano na nadine financiranja vi5e
djece pa smo to ostavili zavrijeme kad vrti6 zapodne i kad vidimo koliko djece se upisalo u
vrti6."
No, naravno da tu podriati svaku odluku koja ide na'ruku stanovnicima Optine te ukoliko je
ista odriiva u smislu da proraiunom Optina moZe osigurati financiranje iste. "

\



ZAKLJUIAK: Sa 1l glasova ,,2a" usvojena je Odluka o izmjenama i dopunama Odluke
sufinanciranju ekonomske cijene smje5taja djece u djedjim vrti6ima na podrudju Op6ine Pokupsko.

Ad. 8. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu;

ZAKI-JU1AK: Sa 7 glasova ,,2a" i 4 glasa ,,sttzdrLarf' usvojena je Odluka o izmjenama i
dopunama Odluke o komunalnom redu.

Ad. 9. Prijedlog Odtuke o koeficijentima za obraiun plada sluibenika i namje5tenika u
Jedinstvenom upravnom odjelu Opdine Pokupsko;

Martina Popovdi6, vij e6nica:

,,Obzirom da se ovim Prijedlogom povetava koeficijent jednog radnog mjesta, smatram da to
nikako nije smjer u kojem bi Optina trebala iti trenutno. Obzirom na vet visok udio plata
sluZbenika i namj eitenika
u Jedinstvenom upravnom odjelu Optine Pokupsko u ukupnim rashodima proraiuna te
obzirom na gospodarsku lcrizu u kojoj se nalazimo, smatram da je'usklada Odluke o
koeficijentima za obraiun plata sluZbenika i namjeitenika u Jedinstvenom upravnom odjelu
Optine Pokupsko sa Uredbom o klasifikaciji radnih mjesta trebala iti u drugom smjeru.
Takoder je ovaj prijedlog mogao biti uvriten na neku od idutih sjednica kada te okolnosti
dozvoljavati da se ista sazove u normalnim uujetima."

ZAKLJUIAK: Sa 7 glasova ,,2a" i 4 glasa,,protiv" usvojena je Odluke o koeficijentimaza
obradun pla6a sluZbenika i namje5tenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Opiine Pokupsko.

Ad. 10. Prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava za financiranje politiikih stranaka i
ilanova izabranih s liste grupe biraia zastupljenih u Opdinskom vije6u Op6ine Pokupsko za
2020. godinu

Martina Popovdi6, vije6nica:

,,Usklada sa Zakonom o financiranju politiikih aktivnosti, izborne promidibe i referenduma
("Narodne novine" broj 291/19., 98/19."

ZAKLJU1AK: Sa 9 glasova ,,2a" i 2 glasa ,,strzdrLarf'usvojena je odluka o rasporedivanju
sredstava za frnanciranje politidkih stranaka i dlanova izabranih s liste grupe birada zastupljenih u
Op6inskom vijeiu Opiine Pokupsko 2a2020. godinu.

Ad. 11. Prijedlog Izvje56a o radu opdinskog naielnika Op6ine Pokupsko za razdoblje od
01.07.20,19. do 31.12.2019., te Zakljuiak o prihvadanju istog

Martina Popovdid, vije6nica:

,,Kao i svako izujeite o radu naielnikn knje je uputeno na sjednicu Optinskog vijeta, tako i
ovo sada ima nedostatke koji se stalno ponavljaju.



{

Nigdje se u injestu ne spominje niti jedan zakljuiak, dogovor ili barem uiinjeni koraci u

smjeru rjeiavania problema koit su vaZni za stanovnike Optine, a posebno npr' O aktualnoj

temi otvaranja i rada djeijeg vrtita, razloga povetanja troikova projekta centar kulture

Pavao Stoos za 1,5 milijun kuna.

Takoder u injeitu ni'slova o izvrienju proraiuna, naplatenim i nenaplatenim prihodima'

ljno za dobrobit stanovnikn Optine, a niti po

ovca.

e na sjednici."

ZAKLJU]AK: Sa 7 glasova ,,2a" i 4 glasa ,,protiv" usvojeno je IzvjeS6e o radu opdinskog

nadelnika op6ine pokup'sko zarazdoblje oa ot.o,lotg. do31.12.2019., te Zakljudak o prihvadanju

istog.

Ad. 12. prijedlog IzvjeSda o provedbi Plana gospodarenja otpadom Op6ine Pokupsko za 2019.

godinu, te Zakljuiak o prihvadanju istog

ZAKLJUCAK: Sa 7 glasova ,,2a" i 4 glasa ,,srLzdrLarf'usvojeno je Izvje5de o provedbi Plana

gospodarenja otpadom Opdine Pokupsko za2019. godinu, te Zakljudak o prihva6anju istog.

Ad. 13. prijedlog Provedbenog plana unaprjetlenja za5tite od poiara za podruije Op6ine

Pokupsko za 2020. godinu

ZAKLJU)AK: Sa 9 glasova ,,2a" i 2 glasa ,,s'tzdrZan" usvojen je Provedbeni plana unaprjetlenja

zaStite odpoZaraza podrudje Op6ine Pokupsko 2a2020. godinu.

Prilog zapisniku su ispisi poruka elektronidke poSte dlanova Vijeia.

Sjednica Op6inskog vijeda Opiine Pokupsko zakljudenaje u 16:00 sati.

KLASA: 021-05 120-01 102

URBROJ: 238-22-l-20-7
Pokupsko, 3I .03 .2020.

Zapisnitar

Martina Sandor Klasni6, mag .oec.


